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Mötesplats Mötestid Mötestyp Protokoll nr 03/2018 

Vuxenskolan 2018-11-22 Årsmöte  

Stapelgatan 2 Kl. 18.00   
  

Kopiemottagare / Bilagor 

Röstlängd, Verksamhetsberättelse, Ekono-

mi/budget, Revisionsberättelse, Verksam-

hetsplan, Styrelsebeslut, Valberedningens 

förslag, Motion SBR, Distriktet, Stadgar 

Deltagare  

14 st. 

 

Punkt 
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Ärende Beslut 

 

Årsmötets öppnades av föreningens ordförande:  

Ann Elgemark hälsad alla medlemmarna välkomna och förklarade års-

mötet öppnat 

 

Val av mötetsfuktionärer: 

- Mötesordförande:                                     Hasse Abrahamson 

- Mötessekreterare:                                     Stig Linder 

- 2 st. protokolljusterare/rösträknare:       Hans Åke Scherp 

                                                                       Katrin Steverding 

       

Fastställa röstlängden: Röstlängden gicks igenom och fastställds av 

mötet. 

                                                                                     

Godkänna kallelse till årsmötet: Kallelsen godkändes av mötet. 

 

Godkänna Föredragningslista: Föredragningslistan godkändes av 

 mötet. 

 

Styrelsens redogör för året som gått: 

- Verksamhetsberättelse: Lästes upp av Hans Åke Scherp.  Bifogas 

detta protokoll. 

  Antalet medlemmar är nu 76 st.,  

 

 Bokslut: Föreningens ekonomiska redovisning gicks igenom av Maria 

Santos. Tillgångar och skulder, behållningen totalt 9081,81:-. Inkomster 

under året 4726:- utgifter 7360,61:-, inga skulder finns. 

 

- Revisorernas berättelse: Revisionsberättelsen lästes upp av mötets 

ordförande, revisionen föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. 

 Bifogas detta protokoll. 

 

Verksamhetsberättelsen och bokslut godkändes av mötet. 

. Bifogas detta protokoll. 

 

Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen: 

 Ansvarsfrihet beviljades av mötet. 

 

Eventuella skrivelser från distriktet/förbund: 
Årssammanställningen är viktig att fylla i och rapportera till föreningens 

sekreterare. Sammanställningen för hela landet ligger till grund för bi-

drag från EU. Förra året rapporterade runt 50 % av medlemmarna. 
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Från distriktet har information om Värmlands vax skickats ut, detta inne-

bär att ramar och vax märkt med Värmlands vax garanterar att vaxet som 

returneras kommer från medlemmar i en förening i Värmland. Ramar för 

rengöring skall vara hos LP senast 14/12 2018 och smält vax i klump 

senast 11/ 2019 

 

Motioner: 

Ann Elgemark beskrev innehållet i motionerna för mötet. 

Motion 1: Till SBR och riksförbundsmötet att avgiften för nya fullbeta-

lande medlemmar blir 0:- från 1 augusti i stället för 1 oktober innevaran-

de år. Originalet skickas till Riksförbundet. 

Motion 2: Till Värmlands biodlaredistriktet att avgiften för nya fullbeta-

lande medlemmar blir 0:- från 1 augusti i stället för 1oktober  innevaran-

de år. Originalet skickas till Värmlands Biodlaredistrikt samt en kopia av 

Riksförbundets motion. 

Beslutades att justering av motionerna görs omedelbart. 

Bifogas detta protokoll.  

 

Styrelseförslag:  

Förslag till ändring av stadgarna: 

Ann Elgemark föredrog problematiken med SBRs normalstadgar för 

förening, där det inte ingår namn på föreningen, geografiskt område eller 

hemvist. Detta framgår av de föreslagna stadgarna som i övrigt bygger på 

SBRs normalstadgar. 

Mötet godkände styrelsens förslag av stadgarna enhälligt. 

Originalet skickas till Värmlands Biodlaredistrikt. 

Flytt av Föreningens bigård:  

Ann Elgemark föredrog styrelsens förslag att flytta föreningens bigård 

från Lillerud till Alsters Herrgård, huvudorsaken är förvaring av materi-

al, slungnings möjligheter och placering av bikupor. Möte med ansvariga 

på Alsters Herrgård och Ann Elgemark och Hans Åke och Gun-Britt 

Scherp har gjorts, där platser, lagerlokaler, slungrum, möteslokaler samt 

möjlighet att sälja föreningens honung presenterades av ansvariga på 

Alsters Herrgård. Detta uppfyller behovet för en bra fungerande före-

ningsbigård. 

Mötet godkände enhälligt att arbeta vidare med styrelsens förslag att 

flytta föreningsbigården till Alsters Herrgård. 

Bifogas detta protokoll. 

 

Behandling av styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget för 

det kommande året: 

Verksamhetsplan: 

Stig Linder föredrog styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2018-

2019. 

Mötet godkände styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

Bifogas detta protokoll. 

 

Budget: 

Maria Santos föredrog förslag till budget för 2018-2019. 

Budgeten godkändes med tillägget att öka utgiftssidan på punkt Före-

ningsbigård Lillerud från  6000: -  till 9000: -, Egna medel belastas.  

Bifogas detta protokoll. 

 

 

 



 PROTOKOLL   

 3 

 

   12 

 

 

 

 

 

   13 

 

   14 

 

 

 

 

 

 

 

   15 

 

   16 

 

   17 

    

   18 

 

 

   19 

 

 

 

 

 

20 

 

 

 

21 

 

 

 

 

 

 

22 

 

-  Beslut om föreningens andel av medlemsavgiften för 2020:   

Föreslogs av styrelsen Oförändrad för fullbetalande  65:- , familjmedlem 

0 :- , ungdom  0:- samt 0:- För ny fullbetalande  medlem från 1 augusti 

o:- förutsatt att motionen  till Riksförbundet och distriktet antas. 

 Godkändes av mötet. Bifogas detta protokoll. 

 

- Val av ordförande:                    Ann Elgemark (omval 1 år) 

 

- Val av övriga styrelseledamöter 2 år: 

                                                       Maria Santos  ( omval på 2 år) 

                                                       Patrick Nordman ( omval på 2 år)  

                                                       Hans Åke Scherp  ( 1 år kvar) 

                                                       Stig Linder (1 år kvar) 

                                                       Lennart Johannesson (nyval på 2 år) 

                                                       Johan Smedman  ( nyval på 1 år) 

 

-  Val av arbetsgrupp 1 år:           Janos Biro (nyval på 1 år) 

                                                        Miroslav Cvitkovic  ( nyval på 1 år)  

-  Val av Revisor 1 år:                   Stig Svensson  (omval) 

 

-  Val av ersättare till  Revisor 1 år:   Birgitta Nyström (omval) 

 

-  Val av valberedning 1 år:         Yngve Karlsson (omval) sammank. 

                                                        Mats Appelqvist (omval) 

 

-  Val av ombud och ersättare till distriktets årsmöte:  

  Ann Elgemark valdes övriga utses av styrelsen, vilket beslutades. 

 

Alla beslut om val godkändes av mötet. 

Valberedningens förslag bifogas detta protokoll.  

 

-  Övriga valärenden:   
.  Till ordförande för honungskommitten föreslogs Yngve Karlsson.   

 Yngve Karlsson godkändes av mötet. 

 

 Övrig information: 

Ann Elgemark informerade om Jordbruksverkets nya föreskrifter om 

sjukdomar och skadegörare på bin, dessa föreskrifter gäller från  

2019-01-01. 

Hittar du på Jordbruksverket sök på ”Regler för biodling” Nya bestäm-

melser 

 

 Årsmötet avslutades: 
Mötesordförande förklarade därefter mötet avslutat 

Föreningen bjöd på kaffe och smörgåstårta.  

 

Vid pennan 

 

 

 

Stig Linder 

Justeras 

 

Hasse Abrahamson mötesordförande 

 

 

Hans Åke Scherp Justerare 

 

 

Katrin Steverding  Justerare  
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